
Slaščičarna na družbeni zemlji raste na črno!
Za primer naj opišemo gradnjo slašžičarne na križišču

Poti na Rakovo jelšo na Cesti dveh cesarjev. Zasebni
invcstitor je dobil soglasje za postavitev kioska, ki bi ga
lahko po potrebi odstranili, ker bo na tem mestu v
prihodnosti stala prečrpovalna postaja kanalizacije za
celotno območje krajevne skupnosti. Vendar o kiosku ni
ne duha ne sluha. Vsak dan večja trdno zidana stavba
zmanjšuje preglednost knžiS&i in ogroža proraetno var-
nost. V posmeh vsem predpisom in kljub urgenci delav-
cev postaje milice Vič je graditelj prekopal ie Pot na
Rakovo jelšo in si napeljal vodovod. Svet krajevne skup-
nosti je o dogajanju stalno obveščal inšpekcijske službe in
ob&nski Komite za urejanje prostora in varstvo okolja.
0 tem primeru in o črnih gradnjah nasploh je bilo
večkrat postavljeno delegatsko vprašanje na sejah skupš-
čine občine Ljubljana Vič-Rudnik, vendar je vsako po-
sredovanje zaman. V teh dneh bo graditelj spravil slašči-
čarno pod streho. Ob vsem tem naj še dodamo, da
investitor gradi na občinskem zemljišču, ki mu ga je v
zakup dal Zavod za izgradnjo Ljubljanc skladno z Odlo-

kom o sprejemu urbanistične dokumentacije za postavi-
tev kioska na območju Ljubljane. Obiinske in mestne
uprave službe bi morale biti zato bolj prizadevne za
spoštovanje pogodbenih doloiil, saj gre ofitno za širši
družbcni interes. Kako pa v resnici skrbijo za zakonitost
in vaiovanje družbene lastnine naj zapišemo. da bi ob
takem kršenju pogodbe id drugih predpisov s strani
investitorja Zavod za izgradnjo Ljubljane lahko razeljavil
zakupno pogodbo, ker izhajajoi iz pogodbe zakupnik ni
postavil kioska in ni začel z obratovanjem 12 mesecev po
podpisu. Torej bi lahko že ZIL kot pogodbena stranka s
tožbo onemogočil nadaljevanje gradnje in tako prihranil
trud urbanističnim inšpektorjem, ki so, kot sami izjavlja-
jo, vezani na neučinkovitost inšpekcijskega postopka.

Čeprav je urbanistična inšpekcija že izdala odločbo oz.
sklep o rušenju, na podlagi preteklih izkušenj dvomimo
da bo do nišenja tudi prišlo. Kakšni zapleti in problemi
pa bodo ob postavitvi kanalizacijske prečrpovalne posta-
je na tcm mestu, raje ne razmišljamo.


